
Odprta pisma občinski
skupščini...
Borci smo zgroženi nad neka-
terimi »demokratičnimi« spre-
membami.

Borci in aktivisii NOV KS
Dr. Petra Držaja se zgražamo
nad nekaterimi novimi »demo-
kratičnimi« spremembami. De-
nimo Titove slike v pisarnah ob-
činske skupščine ne visijo več,
tudi po šolah ne! In kaj boste
obesili namesto njih? Zakaj vam
/e prav on najbolj v napoto? Ves
svobodoljubni svet ga spoštuje,
zakaj vam ni pri srcu?

Govori se, da boste tudi
imena šol, ki se imenujejo po
slovenskih narodnih herojih,
partizanskih pesnikih in pisate-
ljih spremenili. In čigava imena
bodo v bodoče nosile? Ali boste
tiste, ki so žrtvovali med na-
rodno-osvobodilno vojno svoja
življenja za nas vse, izbrisali iz
najbolj veličastne zgodovine na-
šega naroda?

Tudi nazivi ulic, trgov in kra-
jevnih skupnostih so nekaterim
v napoto in že se šušlja o novih
»demokratičnih« spremembah.
Upajmo vsaj, da ne bodo nji-
hova pošiena imena zamenjana
z imeni narodnih izdajalcev in
kolaboracionalistov!

A šolskim vodstvom ste »na-
mignili«, naj bivši borci ne pri-
hajajo več v šole in s tem prepre-
čijo »politiziranja« sodobnega
učnega programa.

Nikar ne mislite, da jc domo-
vinska vzgoja in apeliranje na
mladi rod, da spoštuje svoje
padle prednike, škodljiva.

Morda pa bo naše preteklo
»škodljivo« delo nadomestil ka-
toliški verouk, ki ga nekateri

skušajo vriniti »skozi zadnja
vrata«? Pustite vendar otroško
dušo in ji ne vcepljajte dvomov.
Tudi za zdravje in socialno var-
nost nekdanjih borcev vam je
kaj malo mar, saj to niso nobeni
»privilegiji«. Ali ni žalostno, da
moramo borci sami ob smrti
svojega soborca zbirati denar za
venec?

Če se že tako oziramo
v Evropo, potem poglejmo tudi
malo pri naših sosedih (najbrž
veste, da so ti vojno izgubili), ki
se s šopkom rož, kupljenih z ob-
činskim denarjem, poslovijo od
svojih nekdanjih vojakov. Pri
nas pa tega nekdanji partizan ne
zasluži! In kaj naj še rečemo,
dovolj nam je že tovrstnih »de-
mokratičnih« sprememb, ki so
nastale v teh 120 dneh vaše vla-
davine. Pričakujemo, da se bo
večina članov skupščine, katere
smo tudi mi borci volili, resno
zamislila.

KO ZZB Dr. P. Držaja

...gospodu
Stanetu Žagarju

Spoštovani gospod predsed-
nik!

Nimam namena, spominjati
vas na vse obljube, ki ste jih
evforično izlivali na raznoraznih
predvolilnih shodih v Medvo-
dah in bližnji okolici. Ker sem
skoraj na vseh prisostvoval, sem
se potrudil pogledati v svoj ro-
kovnik (imam namreč podobno
slabost kot vi, da hitro pozab-
liam, zato si marsikaj zapišem)
in prišel seni do ugotovitve, da
ste najbolj pogosto omenjali, da
se boste zavzemali za pravno dr-
žavo, za spoštovanje zakonov...
Ne r.azadnje ste to izrecno po-
udarili tudi v svojem govoru ob

inavguraciji za predsednika
skupščine (tik preden ste na
skrivaj prečrtali del slovesne iz-
jave - kakšen paradoks, ali ne).

Pa bodi dovolj o tem. Naj
preidem k bistvu. V otoku pred
avtobusno postajo v Medvodah
že pol leta stoji predvolilni pano
DEMOSA. Prepričan sem, da
je bil postavljen brez vaskršnih
ustreznih dovoljenj, ki so za po-
stavitev takega panoja potrebna
v skladu z Odlokom o plakaiira-
nju, ki ga je sprejela Skupščina
mesta Ljubljane.

Prav tako sem prepričan (če-
prav nisem strokovnjak za to
področje), da je postavljen v na-
sprotju z Zakonom o varnosti
v cestnem prometu.

Kot dolgoletni družbeni dela-
vec v Medvodah vem tudi to, da
do danes niti eni od medvoških
delovnih organizacij niti drugi
ustanovi ni uspelo dobiti dovo-
ljenja za postavitev reklamnega
panoja v tem otoku.

Vem pa tudi to, da je bilo

v tem križišču že več prometnih
nesreč, tudi s smrtnim izidom,
in tudi zaradi zmanjšane vidlji-
vosii.

Vem tudi to, da je bil Odde-
lek milice v Medvodah o postav-
ljanju panoja takoj obveščen ter
da do danes ni ukrenil ničesar.

Zato te vljudno prosim, go-
spod predsednik, da ukrepaš pri
ustreznih organih.

Če tvoje prošnje oziroma zah-
teve ae bodo uslišane (moje žal
niso bile), te prosim, da si vza-
meš čas in da skupaj z gospo-
dom Juretom Jesenkom, pod-
predsednikom zbora združe-
nega dela, odstranita pano, prav
tako, kot sta ga v noči iz srede
na četrtek pred prvim krogom
volitev, tudi lastnoročno posta-
vila.

Pa en lep pozdrav,
gospod predsednik!

Sokrajan
Bojan Orel


